
OB SPREJEMANJU ZAKLJUČNIH RAČUNOV V OZD

Boljša in kvalitetna razprava
Ocena o poteku razprav v zvezi s sprejemanjem zaključnih računov za

minulo poslovno leto, kakršno je oblikoval politični aktiv, sestavljen iz
članov občinskega sindikalnega sveta, ki je spremljal dogajanja na
»terenu«, omenja zaznaven kakovostni napredek tega družbenopolitičnega
in samoupravljalskega dejanja.

: Premik je viden že na formalni ravni, že na zunaj, saj je moč na kratko
ugotoviti, da so bila poročila individualnih poslovodnih organov priprav-
Ijena pravočasno in da je razprava v osnovnih organizacijah sindikata
potekala skladno z rokovnikom. Hkrati so bile v razpravah dodobra zajeta
vsa tista vprašanja, ki so bila predlagana v posebnem opombniku za
izvedbo obravnave o zaključnih računih.

Če sklenemo osnovne ugotovitve razprave o zaključnih računih, potem
kaže nedvomno omeniti, da v sindikalnih vrstah na poslovne rezultate
minulega leta, ki je gospodarstvu naložilo izredno težavne pogoje za gospo-
darjenje, gledajo v glavnem z zadovoljstvom. Takšno oceno upravičujejo
zlasti podatki o konvertibilnemu izvozu, ki je dosegel načrtovano rast, pri
nekaterih OZD pa jo celo presegel. Tudi z likvidnostjo še ni bilo hujših težav,
med izgubaši pa sta se znašli le dve OZD.

Na sejah osnovnih organizacij pa je bilo ob obravnavi zaključnih računov
slišati še nekaj značilnih, na več mestih izrečenih mnenj in ocen. Tako je
bilo rečeno. da .zakonodaja, sprejeta lani, onemogoča realno primerjavo
rezultatov poslovanja glede na predhodno leto. Izvozne organizacije so
imele kritične pripombe na nov devizni zakon, ki naj bi povzročil.nemalo
težav v blagovni menjavi s tujino. V obravnavah so tudi opozo/Uii da zaradi
žakasnitve pri pripravi samoupravnega sporazuma za podro€Je šolstv^ tudi
samoupravnim spklošnim aktom OZD še manjka ta del vsebin*


